
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 13. ledna 2016 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Musílek, doc. Bednařík, 
dr. Musílek, dr. Kuneš, dr. Radocha, prof. Milková, Ing. Kostrová 

Hosté: Prof. Kuča 
Omluveni: 
 

prof. Bílek, dr. Kühnová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 

 
Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Pan děkan sdělil, že se katedry mají zamyslet nad praxemi u bakalářských neučitelských 
oborů.  

 Bude probíhat schůzka s odborovou organizací ohledně řetězení pracovních smluv. 

 UHK pro letošní rok nedopadl CRP zaměřený na podporu práce Poradenského centra UHK, 
tedy jeho vedoucí Mgr. Pešťáková požádala o finanční výpomoc 200.000,- Kč od součástí 
UHK. 

 Letní škola I. a II. na UHK, které jsou financované z Norských fondů, proběhnou současně 
v červnu tohoto roku. Prof. Bílek dokončuje konkrétní program v koordinaci s našimi aka-
demickými pracovníky, kteří budou do programu zapojeni (následně podá informaci jejich 
přímým nadřízeným).  

 Probíhají přípravy na Den otevřených dveří, byla diskutována medializace této akce rek-
torátem UHK a konkrétní program. 

 
K bodu 2) – Informace z referátu vědy 
Proděkan doc. Kříž informoval o fakultní uzávěrce OBD do 22. 1. 2016, pan Vejvoda posílal 
emaily s podrobnějšími údaji.  Na webu jsou již zveřejněny výsledky RIV 14, jedná se o výsledky 
z let 2009-2013.  Výroční zprávy k SV byly odevzdány, oponentní řízení je plánováno na 25. 
ledna 2016. připravuje se vyhlášení SV na rok 2016.  

Stavba nové budovy – probíhají kontroly našich představ s reálnou projektovou a zadávací do-
kumentací. V současné době se kontrolují laboratoře v 1. NP.   

 



K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek připomněl Den otevřených dveří ve dnech 15. a 16. ledna 2016. 
Vedoucí kateder potvrdili připravenost jejich kateder na DOD a doc. Hubálovský navíc slíbil, že 
"fakultní smyčka" na DOD bude včas připravena a poběží na chodbě.  Pan proděkan Musílek 
dále sdělil, že jsme doporučili vyhovět 2 nostrifikacím, jedna žadatelka z Ukrajiny, druhá z Bě-
loruska. Vzhledem k potřebě zajištění souladu s informačním systémem STAG se bude 
upravovat Řád pro státní rigorózní zkoušky, v diskuzi byly dále odsouhlaseny úpravy některých 
formulací tohoto řádu. Pan proděkan také informoval, že fakulta navrhla na Cenu primátora 
za studentskou tvůrčí činnost za rok 2015 slečnu Mgr. Kozelkovou, doktorandku katedry bio-
logie. 
 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Pan děkan doc. Trojovský oznámil přítomným, že pan proděkan Bílek neshledává jako možné 
se reálně zapojit do žádostí UHK v rámci ERASMUS+ o mobility mimo EU (fakulta v možných 
lokalitách JAR a Kanada nesplňuje přísné požadavky na míru existující spolupráce). Pan doc. 
Musílek se následně dotázal, zda by nebylo možno žádat o Koreu, neboť s ní na KCH reálná 
spolupráce existuje. Tedy byl učiněn závěr, že dotážeme rektorát na možnost orientovat se 
ještě s žádostí na Koreu. Dále Informoval o tom, že fakulta bude mít příští rok méně financí na 
výjezdů akademických pracovníků, neboť 80 % financí musí být pro výjezdy studentů. Vznikla 
diskuse, zda se neplýtvá těmito financemi naopak na výjezdech THP pracovníků např. na rek-
torátu. Prorektor Kuča slíbil tuto záležitost zanalyzovat.  
 
 
K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  

- Paní tajemnice sdělila, že předběžné přehledy čerpání rozpočtu za rok 2015 byly ve-
doucím kateder zaslány již před vánocemi. Jsou založeny na výpočtu kontrolních mezd 
systému Magion ke dni 17. 12. 2015. Finální čerpání bude zasláno až po konečném 
uzavření účetního roku v Magionu. Čerpání všech kateder skončilo v kladných číslech. 

- V současné době probíhá finalizace hospodářského výsledku fakulty. Je očekáváno na-
výšení fondu provozních prostředků fakulty o cca 2 mil. Kč.  

- V souvislosti s účetním uzavřením ukončených projektů z prostředků ESF a EFRR podě-
kovala za probíhající součinnost příkazců operací.  

- S účinností od února 2016 proběhne změna v systému evidence práce. Bude probíhat 
pouze v elektronické podobě, včetně evidence dovolené.  

- Od 1. 1. 2016 vstoupila v účinnost novela zákona o DPH. Univerzita tedy musí nově 
podávat měsíční kontrolní hlášení k DPH. Je proto nutné na rektorát zasílat k platbě 
pouze úplné doklady s názvem dodavatele/odběratele, včetně jeho identifikace = 
DIČ/VAT. Podrobnosti této problematiky budou projednány s referentkami součástí.  

- S účinností od 1. 1. 2016 proběhlo navýšení příspěvku univerzity na stravování v hra-
decké jídelně z 28 Kč na 30 Kč. Strávník nyní připlácí o 2 Kč méně, tedy 32 Kč. 

 
 
K bodu 6) – Různé 

 Pan děkan sdělil, že další kolegium se bude konat 24. února 2016. 

 Pan prorektor prof. Kuča sdělil, že přijede velvyslanec ze Švýcarska, přednáška bude 

probíhat na budově FIM. Dále sdělil, že byla univerzita oslovena z CTBT ohledně parti-

cipace na dalším navazujícím projektu. 



 Doc. Hubálovský informoval, že podal projekt na TAČR – TRIO. 

 Doc. Kříž upřesnil body v RIV2014 po jednotlivých katedrách. 

 Doc. Musílek sdělil, že se snaží získat projekt COST, bude se odesílat co nejdříve.  Dále 

sdělil, že bychom od MŠMT měli dostat CRP s názvem "Synergie...". Pan děkan potvrdil, 

že má informaci, že tento CRP bude skutečně MŠMT financován. 

 Katedra fyziky připravuje Česko-polský projekt přeshraniční spolupráce spolu s Univerzi-
tou v Opole. 

 

 
 
  

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    
 

doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


